Dj Дима Tunnel

Технический райдер артиста : 
· 2x turntables Technics SL1200/1210 (обязательно), 

· 1x mixer Pioneer DJM600 или DJM3000 (обязательно), 

· 2x cd players Pioneer CDJ1000MKII/CDJ800 
( можно любые сидипроигрыватели Pioneer ), 

· 2x регулируемых с дж пульта монитора по одному с каждой стороны или один с правой стороны. 

Бытовой Райдер: 

· Гонорар: от 500 Евро в Евро или по курсу продажи ЦБ РФ в рублях на день получения предоплаты; 

· Предоплата : предоплата 50% и билеты или сумма необходимая для их покупки должны быть получены не позднее чем за 14 дней до выступления, в случае если организатор желает сам купить билеты то даты и время вылетов должны быть обязательно согласованы; 

· Трансфер: 2 авиабилета экономкласса  , оплата перевеса багажа (если потребуется); 

· Размещение: одноместный номер в гостинице не ниже 3х звёзд с двухспальной кроватью, телефоном, телевизором и минибаром; 

Энергетические напитки, минеральная вода без газа и салфетки в диджейской во время выступления.

Dj Dima Tunnel

Technical Rider Artist:

• 2x turntables Technics SL1200/1210 (required)

• 1x mixer Pioneer DJM600 or DJM3000 (required)

• 2x cd players Pioneer CDJ1000MKII/CDJ800

(Can be any sidiproigryvateli Pioneer),

• 2x adjustable with J remote monitor, one on each side and one on the right side.

Household Rider:

• Fees: 500 Euro or Euro at the rate of sale of the Central Bank of the Russian Federation in rubles on the day of receipt of payment;

• Advance payment: 50% advance payment and tickets or the amount necessary for their purchases must be received no later than 14 days before the performance, if the organizer wants to buy himself a ticket date and time of departure must always be agreed upon;

• Transfer: 2 economy class tickets, excess baggage fee (if required);

• Accommodation: Single room accommodation is not below 3 stars with a double bed, telephone, TV and mini-bar;

Energy drinks, mineral water without gas and napkins in the DJ during the performance.
